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Protokół Nr 111/2024 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 20 czerwca 2024 r. 

III Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w IX kadencji odbyła się w dniu 
20 czerwca 2024r., w godz. 11 :00 - 17:30 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk 
Mazowiecki, ul. J. Chełmońskiego 14. 
W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, p. Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, p. Radosław Legat Zastępca 
Wójta, p. Jolanta Damasiewicz Sekretarz Gminy, p. Katarzyna Kalinowska Skarbnik Gminy, 
pracownicy Urzędu Gminy, laureaci gminnego konkursu fotograficznego, dyrektorzy 
gminnych placówek oświatowych wraz z uczniami, którzy otrzymali nagrody wójta za 
wysokie wyniki w nauce, a także osoby które osiągnęły wysokie wyniki w sporcie. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław Wojda Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
obrady III sesji Rady Gminy i powitał wszystkich przybyłych i oglądających sesję. 

Głosowania jawne imienne podczas sesji odbywają się za pośrednictwem 
oprogramowania umożliwiającego niezwłoczne podawanie do publicznej wiadomości 
sposobu głosowania poszczególnych radnych. Imienny wykaz glosowania radnych 
z III sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło 12 radnych. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził quorum i prawomocność obrad 
sesji. 
W trakcie sesji liczba radnych ulegała zmianie. 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad III sesji zapytał, czy są 
wnioski lub uwagi do proponowanego porządku obrad- wniosków i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad 

W glosowaniu wzięło udział 12 radnych. 
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Za przyjęciem było 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 
2. Sprawdzenie obecności 
3. Uchwalenie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołów z LXV sesji Rady Gminy w dniu 18 kwietnia 2024 r., I sesji Rady 

Gminy 
w dniu 7 maja 2024 r. i II sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w dniu 20 maja 2024 r. 

5. Wręczenie nagród w konkursie fotograficznym „Wiosna w Gminie Mińsk Mazowiecki" 
6. Wręczenie nagród za osiągnięcia w nauce i sporcie 
7. Sprawozdanie z działalności Wójta 
8. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy za rok 2023 i debata nad Raportem 
9. Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 
10. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r.: 
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. 
b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie 
w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 
sprawozdaniu 
z wykonania budżetu za 2023 r., 
c) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie 
w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
dotyczącym absolutorium dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r. 
11. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Mińsk 

Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 
12. Uchwała w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r. 
13. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok 
14. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na lata 2024-2032 
15. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 
16. Uchwała w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Gminnego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mińsku Mazowiecki z obowiązku wpłaty do budżetu 
Gminy Mińsk Mazowiecki nadwyżki środków obrotowych za 2023 rok 

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie podjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Mińsk Mazowiecki 

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości 
z terenu Gminy Mińsk Mazowiecki i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi 

19. Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości 
przyrodniczych i zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego 

20. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Mińsk 
Mazowiecki 
na lata 2025-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

21. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mińsku 
Mazowieckim 

22. Uchwała w sprawie zasad i trybu działania oraz kompetencji Komisji Budżetu i Inwestycji 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki i Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki 

23. Uchwała w sprawie przekazania wniosku według właściwości 
24. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 
25. Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Podrudzie 
26. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XI/102/03 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z 

dnia 
27 listopada 2003 r. w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Zamienie 

27. Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Stojadła 
28. Wolne wnioski 
29. Zamknięcie obrad 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołów z LXV sesji Rady Gminy w dniu 18 kwietnia 2024 r., 

I sesji Rady Gminy w dniu 7 maja 2024 r. i II sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
w dniu 20 maja 2024 r. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionych protokołów - uwag 
nie zgłoszono. Przewodniczący w związku z brakiem uwag uznał protokoły za przyjęte. 

Punkt 5. 
Wręczenie nagród w konkursie fotograficznym 

,, Wiosna w Gminie Mińsk Mazowiecki" 

Przedstawiono laureatów konkursu fotograficznego „ Wiosna w Gminie Mińsk 
Mazowiecki". Nagrody zostały wręczone laureatom. 

Punkt 6. 
Wręczenie nagród za osiągnięcia w nauce i sporcie 

Wójt Gminy- wręczył nagrody za osiągnięcia w nauce i sporcie. 
Następnie odbyły się występy artystyczne przygotowane przez uczniów Szkoły Podstawowej 
w Hucie Mińskiej. 
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Przewodniczący Rady zarządził 1 O minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Punkt 7. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt- przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności i z pracy Urzędu Gminy. 
Pytań nie zgłoszono. 
Następnie Wójt i Przewodniczący Rady wręczyli podziękowania i pamiątkowe grawertony 
osobom, które przestały pełnić funkcję sołtysa. 

Punkt 8. 
Przedstawienie Raportu o stanie Gminy za rok 2023 i debata nad Raportem 

Przewodniczący Rady Gminy-poinformował, że w debacie nad Raportem udział mogą brać 
radni oraz mieszkańcy, którzy zgłosili wniosek w tej sprawie podpisany przez 
20 mieszka11.ców- żaden wniosek od mieszkańców nie wpłynął. 
Pani Urszula Milewska pracownik Urzędu Gminy- przedstawiła Raport o stanie Gminy za 
2023 r. 
Przewodniczący Rady Gminy - podziękował za przygotowanie Raportu i jego prezentację. 
Następnie otworzył debatę nad Raportem - nikt nie zgłosił chęci zabrania głosu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady -poinformował, że wotum zaufania to zwieńczenie i podsumowanie 
pracy Wójta i Urzędu Gminy, która została przedstawiona w Raporcie o stanie Gminy. 
Następnie zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr III 12. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 r. 
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Pani Skarbnik - przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r. Uchwalony przez 
Radę Gminy budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku, przewidywał realizację dochodów 
w kwocie 94 692 549,88 zł. Dochody wykonano w kwocie 93 964 298,72 zł, 
co stanowi 99,23% planu. Planowane dochody bieżące na kwotę 81 046 975,06 zł wykonane 
zostały w kwocie 80 575 802,94 zł, co stanowi 99,42% planu, a planowane dochody majątkowe 
w kwocie 13 645 574,82 zł wykonano w kwocie 13 388 495,78 zł, co stanowi 98,12% planu. 
Uchwalony plan wydatków budżetowych, po zmianach dokonanych 
w ciągu roku, przewidywał kwotę 124 207 917,57 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 
111 137 813,57 zł, co stanowi 89,48% planu. Na realizację zadań majątkowych zaplanowano 
kwotę 51 889 325,64 zł, a wykonano w kwocie 44 511 552,04 zł, co stanowi 85,78% planu. Na 
wydatki bieżące zaplanowano kwotę 72 318 5 91,93 zł, a zrealizowano wydatki w kwocie 
66 626 261,53 zł, co stanowi 92,13% planu. W wyniku zrealizowanych dochodów i wydatków 
budżet zamknął się deficytem w wysokości 17 173 514,85 zł, deficyt planowany wynosił 
29 515 367,69 zł. Na koniec 2023 r. gmina posiadała zadłużenie długoterminowe w kwocie 
16 590 039,22 zł. Na zadłużenie składały się: 
- kredyty bankowe w kwocie 13 420 000,00 zł, 
- pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 
3 170 039,22 zł. 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Mińsk 
Mazowiecki sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r., 

Radny Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy - przedstawił uchwałę Nr 
3.e./221/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 
kwietnia 2024 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Mińsk 
Mazowiecki o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r. Uchwała pozytywnie opiniuje 
wykonanie budżetu Gminy za 2023 r. 
Uchwala stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
Radny Paweł Lipiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił stanowisko 
Komisji Rewizyjnej. Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2023 r. 
i podjęła uchwałę w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Mińsk 
Mazowiecki za 2023 r. 
Stanowisko Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki, dotyczącym absolutorium dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 
2023 r. 

Radny Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy - przedstawił uchwałę 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Siedlcach 
w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
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dotyczącym absolutorium dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r. Uchwała 
pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwala w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Mińsk 

Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 

Przewodniczący Rady - poinformował o pozytywnych opiniach Regionalnej Izby 
Obrachunkowej oraz stanowisku Komisji Rewizyjnej i zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Mińsk 
Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr Ill. l 3.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwala w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały- pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2023 r. została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III 14.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy - pogratulował Wójtowi absolutorium. 
Wójt - podziękował za udzielenie absolutorium, za współpracę oraz zaangażowanie 
i za pracę wszystkim pracownikom gminy. 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę do 14:50. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 
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Punkt 13. 

Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok 

Skarbnik Gminy - przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 
Wójt - Poinformował o zamiarze ogłoszenia przetargu w sprawie naprawy mostu w Tartaku 
oraz kosztach związanych z tą inwestycją i możliwym terminie realizacji. 
Radny Sławomir Komuda - zapytał o inwestycję dotyczącą budynku Powiatowej Stacji 
Sanitarno- Epidemiologicznej , na którą była przeznaczona dotacja w kwocie 63 7 OOO zł i prosił 
o udzielenie informacji co jest przyczyną wycofania tej dotacji . 
Zastępca Wójta - poinformował o uchyleniu uchwały w sprawie dotacji, przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową w związku z brakiem możliwości wydatkowania środków na zabytek, 
który nie znajduje się na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki. 
Formalnie dotacja zostanie wycofana, natomiast promesa z Polskiego Ładu zostanie 
przekazana na inny zabytek po złożeniu wniosku do odpowiedniej Komisji Premiera RP. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski- zapytał o zwiększenie środków do dyspozycji Gminy 
w sytuacjach kryzysowych. 
Skarbnik- poinformowała o tym, że w budżecie Gminy jest 165 OOO zł na rezerwę kryzysową. 
Przewodniczący Rady -poinformował Pana Sołtysa Aleksandra Sikorskiego, że może zabrać 
głos odnośnie tej sprawy w wolnych wnioskach, następnie zapytał, czy są jeszcze pytania do 
projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr III 15. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na lata 2024-2032 

Skarbnik Gminy - poinformowała o zmianie w wieloletniej prognozie finansowej zgodnie ze 
zmianami w budżecie dokonanymi na dzień 20 czerwca 2024 r. 
Zmiany dotyczą strategii rozwoju Gminy Mińsk Mazowiecki i przebudowy części budynku 
Urzędu Gminy. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 
na lata 2024-2032 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr III 16. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwala w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady -projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i 
Inwestycji i nie zakłada zmian w dotychczasowym wynagrodzeniu Wójta, następnie zapytał 
czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III 17. 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwala w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Mińsku Mazowiecki z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy 
Mińsk Mazowiecki nadwyżki środków obrotowych za 2023 rok 

Zastępca Wójta - uchwała jest podejmowana na wniosek Gminnego Zakładu Komunalnego. 
Środki z nadwyżki będą przekazane na zakup agregatu do przepompowni w Arynowie. 
Przewodniczący Rady- zapytał, czy są pytania do projektu uchwały= pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwala w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Gminnego Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Mińsku Mazowiecki z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy 
Mińsk Mazowiecki nadwyżki środków obrotowych za 2023 rok została podjęta. 
Uchwala Nr III 18.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie podjęcia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Mińsk Mazowiecki 

Zastępca Wójta -przedstawił zmiany w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi, 
dotyczące tekstyliów. 
Radny Jakub Samborski- powiedział jakie są konsekwencje zmian dla mieszkańców 
Gminy w związku z koniecznością wywozu tekstyliów do PSZOK-u. 
Zastępca Wójta -poinformował o tym, że Gmina podejmuje Uchwały dostosowując się do 
wymogu wyodrębnienia frakcji odpadów, którego zapis będzie obligował do selektywnej 
zbiórki tego typu odpadów. 
Wspomniał, również o możliwości decydowania o różnych rozwiązaniach, które można 
będzie wprowadzić w procedurę przetargową. 
Przewodniczący Rady- dodał , że uchwała miałaby obowiązywać od 1 stycznia 2025 roku. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski - zadał pytanie odnośnie koncepcji odbioru ubrań i 
zawarcia tego w umowie. 
Zastępca Wójta - odpowiedział, że jest to możliwe oraz poinformował o możliwości 
dyskusji w tej sprawie na właściwej Komisji Rady. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmiany uchwały w sprawie podjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy Mińsk Mazowiecki została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III 19. 202 4 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 18. 
Uchwala w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości 
z terenu Gminy Mińsk Mazowiecki i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi 

Przewodniczący Rady -poinformował o tym, że Zastępca Wójta przedstawił już wyjaśnienie 
do tej uchwały i zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości 
z terenu Gminy Mińsk Mazowiecki i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III.20.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Uchwala w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości 

przyrodniczych i zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego 

Zastępca Wójta - poinformował o złym stanie dębów, będących pomnikami przyrody 
zgłoszonych przez Dyrektorów Szkół w Ignacowie i Hucie Mińskiej, oraz zgłoszeń 
związanych z ryzykiem uszczerbku zdrowia w przypadku zjawisk atmosferycznych, 
Wspomniał o przeprowadzeniu oceny stanu przez firmę wyspecjalizowaną w tym zakresie, 
która potwierdziła zły stan drzew, oraz przedstawił dalszą procedurę. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody w związku z utratą wartości 
przyrodniczych i zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 11121.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 20. 
Uchwala w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Mińsk 
Mazowiecki 
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na lata 2025-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

Pani Urszula Milewska Pracownik Gminy - przedstawiła projekt Uchwały, oraz 
harmonogram prac nad strategią. 
Poinformowała o sporządzeniu i uchwaleniu dokumentacji w ciągu 16 miesięcy, tak aby w 
2026 roku wejść z planem ogólnym i nową strategią rozwoju Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Mińsk 
Mazowiecki na lata 2025-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III22.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Mińsku Mazowieckim 

Wójt - poinformował o konieczności zamieszczenia w Statucie zmian dotyczących nowej 
siedziby Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz zmiany struktury organizacyjnej, co 
oznacza zmianę nazewnictwa stanowisk kierowniczych. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Mińsku Mazowieckim została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr III23.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 22. 
Uchwala w sprawie zasad i trybu działania oraz kompetencji Komisji Budżetu i 

Inwestycji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki i Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady Gminy -odczytał jakie zadania i jakie kompetencje ma Komisja 
Budżetu oraz Komisja Oświaty, następnie zapytał, czy są pytania do projektu uchwały-pytań 
nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zasad i trybu działania oraz kompetencji Komisji Budżetu i 
Inwestycji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki i Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady 
Gminy Mińsk Mazowiecki została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 11124.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 23. 
Uchwala w sprawie przekazania wniosku według właściwości 

Radny Jakub Samborski Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 
przedstawił analizę wniosku z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie 
ustalania zasad zgłaszania usterek w infrastrukturze drogowej. 
Jak ustaliła Komisja, Rada Gminy nie posiada kompetencji co do ustalania zasad odbioru 
korespondencji ,;\,, Urzędzie Gminy. Poinformował, że Komisja jeduuglośuie przekazuje 
wniosek do rozpatrzenia Wójtowi Gminy zgodnie z kompetencjami. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwala w sprawie przekazania wniosku według właściwości została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr 11125.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 24. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji 

Radny Jakub Samborski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował o przedmiocie petycji oraz przedstawił opinię Komisji. 
Petycja dotyczy podjęcia działań mających na celu przeprowadzenie analizy i badań odnośnie 
zasadności utworzenia publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja uznaję petycję za zasadną. 
Radny Maciej Gałązka -podziękował za zajęcie się petycją i wspomniał o nowej informacji 
z Sesji Rady Powiatu, która nie do końca jest przekonana czy komunikacja w ramach związku 
Powiatowo - Gminnego zostanie uruchomiona od 1 września. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski -podziękował w imieniu mieszkańców oraz sołtysów 
za zaangażowanie się tematem komunikacji. 
Przewodniczący Rady Gminy - powiadomił o zobowiązaniu poprzedniej kadencji dotyczącej 
transportu, iż wbrew petycji która wpłynęła, obecna kadencja Rady Gminy i tak podjęłaby działania w 
celu analizy i badań odnośnie zasadności komunikacji. 
Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta jednogłośnie. Uchwala Nr 11126.2024 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 25. 
Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Podrudzie 

Przewodniczący Rady Gminy-poinformował o złożeniu wniosku przez mieszkańców Podrudzia, 
którzy zwrócili się do Wójta z prośbą o nadanie nazwy ulica Zielona, działce ewidencyjnej w 
Podrudziu. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Podrudzie została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 11127.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 26. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XI/102/03 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
27 listopada 2003 r. w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Zamienie 

Przewodniczący Rady Gminy- przedstawił informację o złożeniu wniosku. 
Poinformował o tym, że Uchwała jest podejmowana na wniosek mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 12 radnych, 1 wstrzymujący się . 

Uchwala w sprawie zmiany uchwały Nr XI/102/03 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
27 listopada 2003 r. w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Zamienie została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała Nr 11128.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 27. 
Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Stojadła 

Przewodniczący Rady Gminy- przedstawił informację o złożeniu wniosku z prośbą o 
wprowadzenie nazwy ulicy we wsi Stojadła. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie ustalenia nazw ulic we wsi Stojadła została podjęta jednogłośnie. Uchwała 
Nr 11129.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 28. 
Wolne wnioski 
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Radny Jakub Samborski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił Radzie 
Gminy stanowisko Komisji w sprawie rozpatrzenia skargi jednego z Mieszkańców na 
nieprawidłowości związane z budową ulicy Natolin w miejscowości Stara Niedziałka. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że w sierpniu 2020 roku skarga została uznana za 
bezzasadną natomiast skarżący ją ponowił twierdząc, że podaje nowe okoliczności. Po analizie 
materiałów Komisja uznała, że skarżący ponowił skargę, ale bez podania nowych okoliczności. 
Przewodniczący Komisji wskazał, że w takiej sytuacji zgodnie z artykułem 239 par.I k.p.a. Rada 
Gminy może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko i taką rekomendację Komisja Radzie 
Gminy przedstawia. Ponadto Przewodniczący Komisji stwierdził, że do czasu kiedy nie zakończą 
się postępowania administracyjne wszczęte przez skarżącego, do tego czasu nie można uznać, że 
pojawiły się nowe okoliczności. Kiedy będą nowe dokumenty i ostateczne decyzje, wtedy Komisja 
będzie rozpatrywać skargę o ile zostanie wniesiona. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie podtrzymanie poprzedniego 
stanowiska Rady Gminy o bezzasadności skargi ze względu na brak nowych 
okoliczności, bez zawiadamiania Skarżącego. 

W glosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
Za podjęciem stanowiska o bezzasadności skargi było 12 radnych, 1 radny był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Wójt- odnosząc się do swojej deklaracji wystąpienia w punkcie zmian w budżecie powiedział, 
że chodziło o bezpieczeństwo nośności mostu, który wymaga naprawy oraz o bezpieczeństwo 
drogowe. 
Radna Marzena Lipińska -poinformowała o awarii przepompowni w Arynowie i o tym, że 
mimo zamontowanej zastawki, która miała zamykać przepływ wody (jak osiągnie pewną 
normę) mechanizm nie zadziałał i w sąsiadującym z przepompownią domu „wybiły" ścieki. 
Zwróciła się ze szczególną prośbą o pilną reakcję kierownictwa Urzędu Gminy i Gminnego 
Zakładu Gospodarki Komunalnej, aby taka sytuacja się nie powtórzyła. 
Radny Paweł Lipiński - wspomniał o zapewnieniach pomocy Gminy jak i kierownictwa 
Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej. Wnioskuje i popiera apel Pani Radnej Marzeny 
Lipińskiej o podjęcie jak najszybszych działań w sprawie pomocy mieszkańcom. 
Radny Daniel Macios - przedstawił swoje sugestie, między innymi o braku dyspozytora, czyli 
osoby, która mogłaby cały czas kontrolować przepompownię, w momencie kiedy zbliżają się 
złe warunki atmosferyczne. Sugerował, że w tym czasie powinna być zwiększona czujność 
pracowników zakładu. Powiedział, że zasadne jest, żeby dalej rozwijać ten system trzeba 
zatrudnić kolejnych pracowników aby mogli wnikliwie analizować każde zdarzenie i nie 
dopuścić do kolejnych sytuacji związanych z zalewaniem. Zasugerował również budowę 
drugiego magazynu retencyjnego na ścieki aby minimalizować ponowne wystąpienie takiego 
zdarzenia, 
Wójt - podziękował za sugestie ze strony Radnego Daniela Maciosa i poinformował o 
faktycznym braku osoby, która monitorowałaby zdarzenie. Powiedział, że na miejscu w czasie 
zdarzenia pojawił się dość szybko konserwator. Stwierdził, że udało mu się ustalić przyczynę 
zdarzenia, którą prawdopodobnie były styczniki, które załączają pompę i dodał, że jego 
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• 
informacja nie jest jeszcze potwierdzona. Wspomniał też o agregacie prądotwórczym, który 
zamierza kupić GZGK. 
Sołtys Dłużki Andrzej Kowalski - poprosił o pomoc w imieniu swoim, jak i OSP Dłużka o 
pomoc wsparcie w załatwieniu spraw dotyczących budynku remizy. Poinformował o 
spotkaniu, na którym oczekiwana jest obecność Wójta i Radnych Gminy. Poruszył temat linii 
energetycznych i zaproponował o zwrócenie się do rejonu energetycznego z prośbą o przegląd 
linii energetycznych w celu zapewnienia bezpieczeństwa. Poinformował o konieczności 
wymiany tablicy ogłoszeniowej w miejscowości Dłużka. Przestawił też pomysł wyposażenia 
sołtysów w identyfikatory. 
Przewodniczący Rady Gminy- powiedział, że co do straży i problemu Dłużki Wójt i wszyscy 
Radni, również są zdeterminowani, by pomóc. Wspomniał o bardzo ciekawym pomyśle 
odnośnie identyfikatorów dla sołtysów. 
Sołtys Arynowa Marzanna Kucińska - odniosła się do sytuacji przepompowni z Arynowa, 
która jak powiedziała trwa już sześć lat, również wspomniała o mieszkańcach, którzy w tym 
roku zostali zalani fekaliami już dwa razy, które cofają się z przepompowni. Zdaniem Pani 
sołtys do przepompowni jest podłączone za dużo gospodarstw. Poinformowała o zgłoszeniu 
spawy do sanepidu i nadzoru budowlanego. Według Pani sołtys najlepszym rozwiązaniem 
byłaby przebudowa przepompowni. 
Radny Maciej Gałązka - poinformował o tym, że działania podjęte w sprawie Arynowa 
muszą być natychmiastowe. Zwrócił się do Wójta w sprawie zebrań sołeckich, na których były 
pytania dotyczące SIM - U i zadał pytanie jak się ma sytuacja, że wkładamy kolejne aktywa 
gminne w spółkę. Poprosił o wyjaśnienie jak wygląda sytuacja SIM-ów, na jakim jest etapie. 
Poinformował, również o otwarciu obiektu Tygrysa w Hucie Mińskiej o tym, że trzeba będzie 
się przygotować aby przeznaczyć większe środki na działalność tego klubu, aby utrzymać go 
na tym poziomie sportowym. 
Przewodniczący Rady Gminy- poprosił Wójta o podjęcie szybkich zdecydowanych kroków 
w sprawie przepompowni w Arynowie. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski - zadał pytanie, czy Gmina planuje jakiekolwiek 
działania promocyjne motywujące zamieszkałych, aby meldowali się na terenie Gminy, 
Drugim tematem jaki został podjęty jest informacja dotycząca konsultacji związku powiatowo 
gminnego w sprawie autobusów. Powiedział, że z uwagi na to, że w konsultacjach społecznych 
zostało wskazane w piśmie i materiale, że komunikacja autobusowa szkolna jest w gestiach 
Gminy. Zapytał, czy w tym temacie jako Gmina coś rozpatruje, czy ma jakieś plany. 
Podziękował Wójtowi za wyremontowanie przez wykonawcę drogi w miejscowości Grabina 
oraz poprosił Wójta, żeby złożył oficjalną skargę albo uwagę do Burmistrza Siennicy 
dotyczącą szybkiego zakończenia budowy kanalizacji w miejscowości Grzebowilk i 
zaprzestania niszczenia gminnych dróg przez firmę prowadzącą inwestycję w Siennicy. 
Wójt- odniósł się do pytania związanego z Spółką SIM i poinformował że 14 czerwca odbyło 
się spotkanie wspólników SIM- u, które dotyczyło przyjęcia sprawozdania z działalności za 
2023 rok. Poinformował o opinii Rady Nadzorczej, która odbyła się kilka dni wcześniej. 
Zgromadzenie Wspólników podjęło decyzję o nie udzieleniu absolutorium dla Zarządu. Dodał, 
że SIM wyłonił wykonawcę na pierwszy etap budowy bloków pod wynajem na poligonie, ta 
dokumentacja została wykonana, sprawdzona przez inną firmę. Nie dopatrzono, że jest 
niezgodność z planem zagospodarowania przestrzennego. Poinformował o tym, że Burmistrz 
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podjął decyzję o zmianie planu na tym terenie i dopasowania planu do tej dokumentacji, która 
w tej chwili nie jest spójna. Dodał, że Burmistrz deklaruje, że potrwa to około 9 miesięcy. Wójt 
poinformował o swojej propozycji w celu przekazania małej nieruchomości w Wólce Mińskiej 
na wybudowanie szeregowca dla kilkunastu rodzin. Wspomniał o wydarzeniu otwarcia 
nowego zaplecza sportowego Tygrysa. Poinformował, że od lat ściśle współpracuje z 
Zarządem Tygrysa i Prezesem Honorowym i rozmawiał o nowej sytuacji Klubu. Odnośnie 
zapytania sołtysa Sikorskiego, Wójt poinformował o tym, że od jakiegoś czasu nie ma 
obowiązku meldowania się, tylko jest obowiązek podawania miejsca zamieszkania. 
Poinformował Sołtysa z Dłużki o decyzji wydanej przez Państwowy Inspektorat Nadzoru 
Budowlanego, dotyczącej budynku remizy i o spotkaniu w tej sprawie z radnymi i strażakami 
i propozycji , która może pomóc załatwić sprawę, Wójt wspomniał także o możliwości 
wymiany tablic na nowsze, w razie potrzeby. 
Zastępca Wójta Radosław Legat- odniósł się do pytania odnośnie transportu dzieci do szkół 
od września i oznajmił, że na przyszły tydzień jest planowane walne zebranie Związku 
Powiatowo-Gminnego Transportu Publicznego i potwierdził uczestnictwo w tym 
zgromadzeniu. Powiedział o zbieraniu danych ze Szkół dotyczących ilości dzieci, które 
miałyby dojeżdżać do szkół w przyszłym roku. Poinformował o czasie, kiedy można 
uczestniczyć w konsultacjach planu transportowego, dodał że w ramach projektu dla Gminy 
firma konsultingowa założyła, że kursy, które miałyby się odbywać byłyby kursami 
ogólnodostępnymi. Dodał, że jeśli przewozy będziemy organizowali sami, to wtedy Gmina nie 
będzie planowała przewozów weekendowych. Poinformował o tym, że decyzja o 
wprowadzenie nowych przystanków nie została podjęta. 
Radny Maciej Gałązka - poinformował o złożeniu w sprawie Transportu Publicznego 
szeregu uwag, oraz zwrócił się z pytaniem do Zastępcy Wójta Radosława Legata, w jaki sposób 
można zaspokoić potrzeby transportowe mieszkańców skoro nie warto zgłaszać nowych 
przystanków, bo Gmina nie jest przygotowana technicznie. 
Zastępca Wójta Radosław Legat- poinformował o planie działania dla Związku 
Powiatowego, gdzie od stycznia kolejnego roku kalendarzowego mogłyby następować kolejne 
modyfikacje. Dodał, również informację o tym, że jeżeli firma consultingowa wydałaby 
Gminie rekomendację o utworzeniu nowych przystanków, wtedy jest możliwość 
przygotowania dokumentacji, zmiany organizacji ruchu. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski-odniósł się do projektu, który został przedstawiony 
odnośnie transportu i zadał pytanie czy pojawią się autobusy w miejscowości, której mieszka. 
Zastępca Wójta Radosław Legat- odpowiadając przedstawił czym różnią się trasy lokalne 
od ponadlokalnych. Wypowiedział się co do apelu Burmistrza Siennicy. 
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Punkt 29. 

Zamknięcie obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął obrady III sesji Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki, które odbyły się w dniu 20 czerwca 2024 r. 

Protokół sporządziła: 
Sylwia K95ut 
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